
Resumé af bestyrelsesmøde 12. februar 2025 

 

Bestyrelsen drøftede og besluttede bl.a. følgende: 

 

Slagter Morten Duelund er indtrådt i bestyrelsen på vegne af Frederiksværk Handel. 

 

Bestyrelsen drøftede en eventuel udtrædelse af Frihavnsordningen. Det er der ikke flertal for. 

 

De gamle el-standere er blevet solgt. 

 

Forsikringsforholdene er blevet opdateret. 

 

Ny dieselstander ventes idriftsat inden sæsonen. 

 

Mht. fiskerhytter er der udsendt ventelisteskemaer. Der var ikke den store interesse (kun 4 meldte sig på 

ventelisten), og da bestyrelsen har rigeligt at gøre med det nye vedligeholdelsesprogram, er hytteprojektet 

sat i bero, indtil vi igen har kræfter og økonomi til at starte op igen. 

 

Der arbejdes på en løsning, så el-skabene ikke kan åbnes af vinden. 

 

Bestyrelsen drøftede reglerne for andelsbeviser. Vi skal administrere efter vedtægterne, og derfor kan der 

fremadrettet kun være 1 navn på et andelsbevis. 

 

Vi vil reklamere for vores ledige pladser på hjemmesiden. 

 

Ophugning af gamle både på Vinterpladsen er påbegyndt. 

 

Nye standardstativer til udlejning og optagning af både med mast vil løbende blive indfaset i de kommende 

år afhængig af vores økonomi. 

  

Forslaget om en medlemsafgift for alle klubmedlemmer er droppet. 

 

Generalforsamlingen finder sted 30. marts 2025 kl. 10 på Frederiksværk Gymnasium. Der er modtaget 2 

forslag til behandling. 

 

Næste bestyrelsesmøde er 12. marts 2025 kl. 16. 
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